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Förslag till beslut 
I Stadshus AB 

1. Ett nytt Dialogområde ang bolagets arbete för hållbara transporter till och från destinationen 

Göteborg läggs till i utvecklingsbrevet till Göteborg & Co. 

2. I övrigt bifalles tjänsteutlåtandets förslag till beslut. 

Yrkandet 
I det klimatstrategiska programmet och i rapporten ”Fossilfritt Göteborg – vad krävs?” lyfts 

flygtrafiken till och från Göteborg fram som en stor utmaning i omställningen av Göteborg. Bland 

annat lyfts Göteborgs stads program för besöksnäringens utveckling fram till 2030 som ett av de 

styrande dokument som delvis går på tvärs med Göteborgs klimatarbete. Det finns ett ökat intresse 

bland människor att transportera sig på ett miljövänligt sätt, bland annat ökade försäljningen av 

intrerrailkort ökat med 60 procent under 2018, jämfört med året innan. Göteborg & Co lägger resurser 

för att locka fler flyglinjer till Göteborg, det vore intressant att ha en dialog kring på vilket sätt bolaget 

avser att arbeta med miljövänliga transportmedel. Hur mycket resurser som läggs på arbetet med att 

locka hit flyglinjer i förhållande till hur mycket resurser som läggs på andra transportmedel vore också 

intressant att ha en dialog kring. 
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